
OrsrágO O : ki :vkg"

Ironá►yys á,m

	

080 4

Érkezett : 2015 OKT 21•

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnök e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Emberi Er őforrások Miniszter Úrhoz

„Mikor osztják ki a beígért Erzsébet-utalványokat? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön egy 2015 . Szeptember 16-án Szegeden tartott sajtótájékoztatón azt ígérte, hogy a határon
régóta szolgálatot teljesítő rendőrök jutalmul Erzsébet-utalványt kapnak szolgálataikért, hog y
a „későbbiekben tudjanak üdülni, pihenni” . Elmondása szerint ezzel kárpótolják az állományt ,
amiért többeknek heteket kellett a családjuktól távolt tölteni . A bejelentés óta néhányan ugyan
kaptak a megígért jutalomból, de nem mindenki .

Az ön korábbi ígéretével kapcsolatban az alábbi kérdésre várom válaszát :

Mikor tesz eleget a kormány korábbi ígéretének, és osztja ki a határon szolgálatot
teljesített rendőröknek a megígért jutalmat?

Tisztelettel várom válaszát !

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2015 . október . 21 .

Szabó Tímea
Független országgyű lési képviselő
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